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Előzetesen kiküldött napirendi pontok: 
 

1. Elnökségi tagok beszámolója 
2. Felügyelő Bizottság tájékoztatója 
3. Választmányi tagok és póttagok megbízóleveleinek ünnepélyes 

átadása 
4. Alapszabály-módosítás 
5. Beszámoló a HÖOK a Hallgatókért Alapítvány működéséről 
6. Nemzetközi hallgatói érdekképviseleti modellek 
7. Érdekképviseleti és szolgáltatásfejlesztési aktualitások 
8. Tájékoztató a HÖOK Kft. és az EFOTT programjairól 
9. Egyebek 

 
Végleges napirendi pontok: 
 

1. Elnökségi tagok beszámolója 
2. Felügyelő Bizottság tájékoztatója 
3. Választmányi tagok és póttagok megbízóleveleinek ünnepélyes 

átadása 
4. Alapszabály-módosítás 
5. A HÖOK tiszteletbeli tagjainak megerősítése 
6. Beszámoló a HÖOK a Hallgatókért Alapítvány működéséről 
7. Nemzetközi hallgatói érdekképviseleti modellek 
8. Érdekképviseleti és szolgáltatásfejlesztési aktualitások 
9. Tájékoztató a HÖOK Kft. és az EFOTT programjairól 
10. Egyebek 

 
  



 

 

Eszterhai Marcell: Üdvözöl mindenkit és felszólítja a Közgyűlést, hogy 

mindenki álljon fel a Himnusz közös elszavalására. Felolvassa az 

emlékszöveget, melyet Kiss Tamás elhunyta után adott ki a HÖOK. 

Megköszöni az SZTE EHÖK-nek, hogy megszervezték a Közgyűlést és hogy 

Szegeden lehet mindenki. Felkéri a Felügyelő Bizottságot, hogy állapítsa 

meg a Közgyűlés szabályosságát, ismertesse a felvett mandátumok számát 

és nyilatkozzon a határozatképességről. 

 

Nagy Péter: Megállapítja, hogy a Közgyűlés az Alapszabálynak megfelelő 

módon, helyben és időben lett összehívva. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a 

425 mandátumból 311 van jelen, így az ülés határozatképes. 

 

Eszterhai Marcell: Felkéri a jegyzőkönyv vezetésére Pintér Sándor 

Benedeket. 

 

Pintér Sándor Benedek: Vállalja a jegyzőkönyv vezetését. 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az előző esti Választmány 

Dr. Ábrahám Tamást, a HÖOK elnökségi tagját, valamint előző SZTE EHÖK 

elnököt választotta a Közgyűlés levezető elnökének. Megkéri Dr. Ábrahám 

Tamást, hogy mutatkozzon be. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Üdvözöl mindenkit és röviden bemutatkozik. 

 

Eszterhai Marcell: Megkéri a Közgyűlést, hogy szavazzon: tudják-e 

támogatni Dr. Ábrahám Tamás levezető elnökségét. 

 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatja Dr. Ábrahám 

Tamás levezető elnökségét. 



 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Ismerteti az előzetesen kiküldött napirendi pontokat. 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az előző esti Választmány egy napirend-

módosítást fogadott fel és ötödik napirendi pontként felvette „a HÖOK 

tiszteletbeli tagjainak megerősítése” napirendi pontot. Megkérdezi a 

Közgyűlést, hogy van-e bárkinek hozzászólása vagy módosítási javaslata. 

Ezek hiányában szavazásra bocsátja a napirendi pont felvételét. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatta „a HÖOK 

tiszteletbeli tagjainak megerősítése” napirendi pont felvételét. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Ismerteti a végleges napirendet. Megnyitja az első 

napirendi pontot (elnökségi tagok beszámolója). 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az előző napi 

Választmányon már összefoglalta az elmúlt időszak eseményeit. Jelzi, hogy 

a hét folyamán és az ülést megelőző időszakban is több Jövőképpel 

kapcsolatos anyag és kérdőív ment ki, kéri az intézményeket, hogy ezeket 

töltsék ki, illetve alkalmazzák munkájuk során. Tájékoztatja a Közgyűlést, 

hogy a NIT-tel, DOSZ-szal, FEKOSZ-szal és MIK-kel való kapcsolattartás 

folyamatos. Megköszöni azon önkormányzatoknak, akik szerepet vállaltak a 

HÖOK35 emlékévben, külön kiemelve a Díszközgyűlést szervező NKE-t. 

Megköszöni a Külhoni Program 10 éves évfordulójába fektetett munkát, 

valamint ígéretet tesz a program működésének megújítására. Megköszöni 

az intézmények EDUCATIO-ba fektetett munkáját, valamint tájékoztatja a 

Közgyűlést, hogy a következő Educatio+ konferencia az EFOTT-on kerül 

megrendezésre. Kiemelt témaként kezeli az ösztöndíjak és a Diákváros 

kérdését beszámol arról, hogy az elmúlt időszakban aktívan folytatott 

egyeztetéseket a KIM-mel, a választmányi tagokat delegáló intézmények 

EHÖK elnökeivel egyetemben. Kitér arra, hogy az elmúlt időszakban a 

MOME-n egy erős felhatalmazással bíró, elégedetlenségeket jól összegyűjtő 



 

 

és érdekeket eredményesen érvényesítő csoport, a MOME Front alakult. 

Megköszöni az MKE HÖK-nek, hogy segítettek felvenni a kapcsolatot a 

MOME HÖK-kel, akiket tájékoztatott arról, hogy kérés, kérdés esetén a 

HÖOK kész segíteni.  

 

Dr. Ábrahám Tamás: Felkéri Paragh Biankát, a HÖOK elnökhelyettesét, 

hogy egészítse ki beszámolóját. 

 

Paragh Bianka: Üdvözöl mindenkit, tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az 

elnökségi tagokkal folytatott státuszmegbeszéléseket rendben 

megtartották az elmúlt időszakban, ezek fókuszában a Jövőkép pontjai 

álltak. Tájékoztatja a jelen lévőket, hogy a következő időszakban 

számíthatnak intézményi látogatásokra, ezeknek szervezése már 

megkezdődött, az első állomás az EKKE lesz. Megkezdődött az EFOTT 

fesztiválhoz kapcsolódó programok szervezése is, ezekről a 

Szabadegyetemen tart részletesebb tájékoztatót. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Felkéri Zelenák Dávidot, a HÖOK szervezetfejlesztésért 

felelős alelnökét, hogy egészítse ki beszámolóját. 

 

Zelenák Dávid: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a Vezetőképző szervezése 

zajlik. A megnövekedett érdeklődésre tekintettel a Választmány által 

elfogadott kvótás rendszer fog működni, de az alternatív helyszínek 

felkutatása zajlik. Köszöni azoknak, akik részt vettek a Neptun Munkacsoport 

munkájában, az összeállított javaslatcsomagot Államtitkár Asszonynak 

továbbították és folytatódni fog a munka az SDA-val közösen.  

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkezdi beszámolójának kiegészítését, mint a HÖOK 

jogi és szabályzati ügyekért felelős elnökségi tagja. Megköszöni a Közgyűlés 

bizalmát, hogy elnökségi tagnak választották. Tájékoztatja a Közgyűlést, 



 

 

hogy jelenlegi fő projektje a magatartásprotokoll felelősségi szabályzatának 

kidolgozása a nagy hökös rendezvényekre vonatkozólag. Kiemeli, hogy a 

HÖOK itt egy ajánlást tud nyújtani. Március elején ki fogja küldeni az erre 

vonatkozó tervezetet és kéri az intézményeket, hogy osszák meg 

véleményüket a tervezet kapcsán, amit követően átdolgoz, majd újbóli 

véleményezésre küld ki. A munkát a júniusi Közgyűlésre szeretné befejezni. 

Másik nagy projektje a jegyzettámogatási rendszerek feltérképezése, majd 

javaslatok és ötletek kidolgozása, ahol az első lépés az intézményi 

gyakorlatok felmérése, ebben kéri a proaktivitást. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Felkéri Bódig Pétert, a HÖOK rendezvényszervezésért 

felelős elnökségi tagját, hogy egészítse ki beszámolóját. 

 

Bódig Péter: Köszöni az Educatio-n való részvételt és segítséget az 

aktivitásokban. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a WinterBreak folyamán 

guide koordinátorként tevékenykedett, valamint az elmúlt időszak 

rendezvényein (pl. HÖOK35 Zárókonferencia) operatív feladatokat látott el. 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy zajlik a jelentkezés a QuizMania-ra, melynek 

döntője az EFOTT szerdai napján lesz. A félév folyamán megkezdődnek a 

havi rendszerességű Hökös talik, amik keddenként, a budapesti Fiktív 

Caféban kerülnek megrendezésre. Április közepére tervezi az integrációs 

rendezvények szervezőinek szóló szakmai felkészítő napot, szintén 

Budapesten. Ezen szó lesz technikai és operatív tényezőkről, jó 

gyakorlatokról, pszichológiai, valamint biztonsági feladatokról és 

felelősségekről. Tervben van a Szabadegyetem szabadegyetemesítése is, 

ezzel kapcsolatban a közeljövőben keresni fogja az EHÖK elnököket.  

 

Dr. Ábrahám Tamás: Felkéri Dr. Horváth Dominikot, a HÖOK diákjólétért 

felelős elnökségi tagját, hogy tartsa meg beszámolóját. 



 

 

Dr. Horváth Dominik: Az elmúlt időszak egyik nagyobb feladata az 

ösztöndíjakkal és az azokhoz köthető jó gyakorlatokkal kapcsolatos projekt 

volt, amely során kiemelten foglalkozott az önköltséges hallgatókkal. A 

másik projektje az ügyviteli folyamatokhoz és azok digitalizálásához kötődik, 

valamint a normatívaemelés kérdéskörével is foglalkozott. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Felkéri Koós Bálintot, a HÖOK külügyekért felelős 

elnökségi tagját, hogy tartsa meg beszámolóját. 

 

Koós Bálint: Megköszöni a Közgyűlés bizalmát megválasztása kapcsán. 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy január óta rendelkezik mandátummal, de 

novembertől kezdve fokozatosan bevonódott a munkafolyamatba. 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy folyamatosan keresi fel az intézményi 

külügyeseket, akik eddig nem kerültek sorra, azokkal a közeljövőben 

egyeztet. Megkezdődött a külügyes találkozó kidolgozása, melyet Vályi 

Nagy Dáviddal közösen végez.  

 

Dr. Ábrahám Tamás: Felkéri Nagy Róbertet, a HÖOK hallgatói egészségért 

felelős elnökségi tagját, hogy tartsa meg beszámolóját. 

 

Nagy Róbert: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a Vezetőképzőn a Diákjólét 

szekciót fogja vezetni Dominikkal. A szekció fókuszában a holisztikusan 

értelmezett testi-lelki egészség lesz. Az elmúlt időszakban felmérte az 

egyetemi testnevelés helyzetét, aminek kiértékelése megtörtént és 

igyekszik megszüntetni a nulla kredites testnevelésórák létét, valamint 

elősegíteni a sportinfrastruktúra fejlesztését. A legnagyobb projektje az 

Egészségtervező, amelynek eszközparkja beszerzésre került és az 

EDUCATIO-n 417 főt sikerült leszűrni. Röviden ismerteti a legfontosabb 

egészségügyi tanulságokat. Az egészségtervek kapcsán nem sikerült 



 

 

megszerezni azt a szoftvert, ami automatizálná a folyamatot, így ez a munka 

manuálisan folyik és sok időt, valamint energiát igényel. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Nagy Róbert beszámolója kapcsán visszaadja a szót 

Eszterhai Marcellnak. 

 

Eszterhai Marcell: Úgy gondolja, hogy az Egészségtervező kezdeti 

stádiumban van, azonban így is szép eredményeket ért el és óriásinak látja 

a projekt fejlődési lehetőségeit. Kéri az intézményeket, hogy legyenek 

türelmesek, a HÖOK igyekszik mindenhová eljuttatni, viszont a kapacitások 

végesek. Kéri az orvosképző egyetemeket, hogy segítsék Robi munkáját, 

igyekezzék emberi erőforrással minél inkább támogatni. 

 

Nagy Róbert: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a félév folyamán hat 

intézménybe szeretne eljutni, akik ebbe nem férnek bele, azokat a 

következő félévek során fogják felkeresni. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Felkéri Sövegjártó Virágot, a HÖOK 

tudományszervezésért és kutatásért felelős elnökségi tagját, hogy tartsa 

meg beszámolóját. 

 

Sövegjártó Virág: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az Educatio+ következő 

alkalma július 9-én, Kápolnásnyéken lesz. Folyik az Etikai Charta felelősségi 

szabályzatának kialakítása, amin Tomival közösen dolgozik. Informálja a 

Közgyűlést, hogy megtörtént az ENSZ ifjúsági küldöttjének átadás-átvétele, 

aki innentől Wettstein Annamária. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Felkéri Vályi Nagy Dávidot, a HÖOK önkéntességért és 

hallgatói szolgáltatásokért felelős elnökségi tagját, hogy tartsa meg 

beszámolóját. 



 

 

Vályi Nagy Dávid: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy készül egy reform a duális 

képzések kapcsán, itt az érintett intézményekkel felveszi a kapcsolatot és 

össze fogják gyűjteni a jó gyakorlatokat. Célként nevezi meg az országos és 

helyi önkéntes szervezetekkel való kapcsolat kiépítését, valamint egy 

központi adatbázis felállítását, ahol a hallgatók láthatják, hol és milyen 

jótékonysági tevékenységet fejthetnek ki. A Vezetőképzőre való felkészülés 

keretein belül összeállított Bálinttal egy kérdőívet, amit elküldött az 

érintetteknek.  

 

Dr. Ábrahám Tamás: Felkéri Nagy Pétert, a Felügyelő Bizottság elnökét, 

hogy tartsa meg tájékoztatóját. 

 

Nagy Péter: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy január 16-án megalakult az új 

Felügyelő Bizottság, amelynek elnökévé egyhangúan választották meg. 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy 2025-ben a Közgyűlésen 20-szal magasabb 

a mandátumok száma, amely 6 százalékos növekedés. Keresni fog 

mindenkit, akinek tagdíjtartozása áll fenn. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy 

aki március 31-ig nem teljesíti az adatszolgáltatást, az ennek pótlásáig nem 

tud élni szavazati jogával. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e bárkinek 

kérdése a Felügyelő Bizottsághoz. Kérdés hiányában megkérdezi a 

Közgyűlést, hogy van-e valakinek kérdése Paragh Bianka elnökhelyettes 

beszámolójához. Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Paragh Bianka 

elnökhelyettes beszámolóját. 

 



 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Zelenák Dávid szervezetfejlesztésért felelős alelnökhöz. Kérdés 

hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Zelenák Dávid 

szervezetfejlesztésért felelős alelnök beszámolóját. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Dr. Ábrahám Tamás, jogi és szabályzati ügyekért felelős elnökségi 

taghoz. Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Dr. Ábrahám 

Tamás jogi és szabályzati ügyekért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Bódig Péter rendezvényszervezésért felelős elnökségi taghoz. 

Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Bódig Péter 

rendezvényszervezésért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Dr. Horváth Dominik diákjólétért felelős elnökségi tag 

beszámolójához.  Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Dr. Horváth 

Dominik diákjólétért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

 



 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Koós Bálint külügyekért felelős elnökségi taghoz. Kérdés hiányában 

szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Koós Bálint 

külügyekért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Sövegjártó Virág tudományszervezésért és kutatásért felelős 

elnökségi taghoz.  

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Sövegjártó 

Virág tudományszervezésért és kutatásért felelős elnökségi tag 

beszámolóját. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Nagy Róbert László egészségért felelős elnökségi tagnak a 

beszámolójához.  Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Nagy Róbert 

László sportért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Vályi Nagy Dávid hallgatói szolgáltatásokért és önkéntességért 

felelős elnökségi tagnak a beszámolójához. Kérdés hiányában szavazásra 

bocsátja a beszámolót. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Vályi Nagy 

Dávid hallgatói szolgáltatásokért és önkéntességért felelős elnökségi tag 

beszámolóját. 



 

 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek 

kérdése Eszterhai Marcell elnöki beszámolójához.  

 

A Közgyűlés 303 igen, 8 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja Eszterhai 

Marcell elnök beszámolóját. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megnyitja a harmadik napirendi pontot (Választmányi 

tagok és póttagok megbízóleveleinek ünnepélyes átadása) és átadja a szót 

Eszterhai Marcellnek. 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a megbízólevelek 

átadása fontos szimbolikus, identitást erősítő kezdeményezés, kifejeződése 

annak, hogy a HÖOK hálás azoknak, akik munkát fektetnek a Választmány 

működésébe. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Egyesével szólítja a jelen lévő választmányi tagokat és 

póttagokat. 

 

A jelen lévő választmányi tagok és póttagok: 

 

• Balogh Dávid (BGE) 

• Batta András (OE) 

• Buzár Patrik Gábor (BGE) 

• Deák Melinda Zóra (NKE) 

• Domboróczky Balázs (ELTE) 

• Dudás Benjámin (VIFÓ) 

• Elek Liliána (EKKE) 

• Kiss Martin Tamás (MATE) 

• Kovács Iván (PPKE) 



 

 

• Kőszegi Gergő (PTE) 

• Lévai Imre (BME) 

• Sándor Brigitta Linda (SZE) 

• Sánta Barbara (EJF) 

• Szentesi Sándor (SZTE) 

• Szvitan Dorián (MATE) 

• Zemlicka Adrián (SJE) 

• Zöld Endre (SZTE) 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megnyitja a negyedik napirendi pontot (Alapszabály-

módosítás). 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a módosítás három 

részletből áll és ezekről a Közgyűlés külön fog szavazni. Az első módosítás az 

Etikai Charta kiegészítése, amelyből ősszel kimaradt a szexuális irányultság 

kérdése, amit egy civil szervezet jelzett a HÖOK számára. A hatályos 

jogszabályi háttér megvizsgálása után egyértelmű, hogy a módosítás 

szükséges. A második módosítási javaslat összefoglalva nyelvtani-stilisztikai 

pontosításokat tartalmaz, ezeket a Közgyűlés tagjai részletezve, 

indoklásokkal ellátva előzetesen megkapták. A harmadik változtatás pedig 

a taglistában indokolt, ugyanis a Budapesti Gazdasági Egyetem immár 

Budapesti Gazdaságtudományi Egyetem, ebben az esetben az 

Alapszabálynak az NFTV-t kell követnie. Megkérdezi a Közgyűlést, hogy az 

első módosítási javaslathoz van-e bárkinek kérdése, avagy hozzászólása. 

Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a módosítási javaslatot. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja az Alapszabály 

„Előterjesztési javaslat a Hallgatói Önkormányzatok Országos 

Konferenciájának és Tagönkormányzatainak Etikai Chartája kapcsán” című 

módosítási javaslatát. 

 



 

 

Eszterhai Marcell: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy a második módosítási 

javaslathoz van-e bárkinek kérdése, avagy hozzászólása. Kérdés hiányában 

szavazásra bocsátja a módosítási javaslatot. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja az Alapszabály 

2. módosítási javaslatban összefoglalt technikai-stilisztikai változtatásokat 

tartalmazó módosítási javaslatát. 

 

Eszterhai Marcell: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy a második módosítási 

javaslathoz van-e bárkinek kérdése, avagy hozzászólása. Kérdés hiányában 

szavazásra bocsátja a módosítási javaslatot. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja az Alapszabály 

1. számú mellékletében (A HÖOK Tagjai) a Budapesti Gazdasági Egyetem 

módosítását Budapesti Gazdaságtudományi Egyetem-re.  

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megnyitja az ötödik napirendi pontot (a HÖOK 

tiszteletbeli tagjainak megerősítése). 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a HÖOK tiszteletbeli 

tagjai a külhoni tagszervezetek, akiknek tagságát az Alapszabály szerint 

kétévente meg kell újítani. Felsorolja a jelen lévő külhoni tagszervezeteket. 

 

Jelen lévő külhoni tagszervezetek: 

• Diákhálózat 

• Kölcsey Ferenc Szakkollégium Hallgatói Önkormányzata 

• Országos Magyar Diákszövetség 

• II. Rákóczi Ferenc Beregszászi Főiskola Hallgatói Önkormányzata 

• Selye János Egyetem Hallgatói Önkormányzata 



 

 

• Újvidéki Egyetem Magyar Tannyelvű Tanítóképző Kar Hallgatói 

Önkormányzata 

• Vajdasági Ifjúsági Fórum 

• Vajdasági Magyar Diákszövetség 

 

Jelen nem lévő külhoni tagszervezetek: 

• Kárpátaljai Magyar Diákok és Fiatal Kutatók Szövetsége 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a közösség fontos 

tagjainak tartja a külhoni tagszervezeteket, akik bővíteni tudják a hallgatói 

mozgalom látásmódját, valamint lehetőséget teremtenek a 

kapcsolattartásra. Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e bárkinek kérdése, 

avagy hozzászólása. Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a HÖOK 

Tiszteletbeli Tagjainak megerősítését. 

 

A Közgyűlés 311 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatja a HÖOK 

Tiszteletbeli Tagjainak megerősítését. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megnyitja a hatodik napirendi pontot (beszámoló a 

HÖOK a Hallgatókért Alapítvány működéséről). 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a beszámolót tartó 

kuratóriumi tag, Vincze Éva sérülés miatt nem tud részt venni a 

Közgyűlésen. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az Alapítvány vagyona 5,5 

millió forint, a Forinyák Géza Ösztöndíjprogram és az Unus pro omnibus-díj 

kerete 3,149 millió forint lesz, mely összegek jelentős része a HAHA-EFOTT 

Darts program felajánlásaiból származik. Emellett a NEA is támogatta 3,7 

millió forinttal az Alapítványt. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a MEFS-sel 

közösen megszervezésre került az első, egyetemistáknak szóló amatőr darts 

bajnokság. Emellett terv egy Kiss Tamás emlékére létrehozandó ösztöndíj, 



 

 

melynek részletei nincsenek kidolgozva, azonban grandiózusnak és 

méltónak kell lennie. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e bárkinek 

kérdése. Kérdés hiányában 11:35-kor elrendeli a szünetet, a folytatást pedig 

11:55-re tűzi ki. 

 

SZÜNET 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Újra üdvözöl mindenkit, kéri azokat, akik nem tették 

meg, hogy vegyék fel nyakpasszukat, valamint tájékoztat mindenkit az ebéd 

menetéről. Felkéri a Felügyelő Bizottságot, hogy végezzen 

mandátumellenőrzést. 

 

Nagy Péter: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a szünetben a Diákhálózat 

felvette mandátumát, azonban a Pázmány Péter Katolikus Egyetem 

képviselője távozni kényszerült, így 301 jelen lévő mandátummal 

folytatódhat a munka. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megnyitja a hetedik napirendi pontot (Nemzetközi 

hallgatói érdekképviseleti modellek). 

 

Koós Bálint: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a nemzetköziesítés kérdése 

kulcsfontosságú kérdés és irányvonal, amely alapvetően határozza meg az 

intézmények versenyképességét, mivel a mobilitási programok és 

nemzetközileg elismert diplomák meghatározóak a munkaerőpiacon, így az 

egyetemek közötti versenyben is. A hallgatói önkormányzatok feladataként 

nevezi meg a nemzetköziesítési törekvések támogatását, az érkező 

hallgatók zökkenőmentes integrációjának biztosítását, valamint a mobilitási 

lehetőségek népszerűsítését. A magyar kormány célja a jelenlegi 40 ezer fős 



 

 

külföldi hallgatói bázis 2030-ig 100 ezerre emelése, amely komoly lakhatási 

és egyéb kihívásokkal fog járni. Központi kérdés a szociális támogatások 

kérdése, az egyetemi infrastruktúra és szolgáltatások fejlesztése. A HÖOK 

álláspontja szerint a nemzetköziesítést támogatni kell, azonban ez nem 

mehet a magyar hallgatók rovására. A megküldött dokumentumban 

részletesen bemutatja az organikus modellt, a tokenista modellt és a 

testületi modellt, amelyek az integráció különböző módjait és szintjeit 

mutatják be.  

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e bárkinek 

kérdése. Kérdés hiányában szavazásra bocsátja az előterjesztést. 

 

A Közgyűlés 301 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatja a 

„Nemzetközi hallgatói érdekképviseleti modellek és a nemzetköziesítés 

főbb kérdései” című előterjesztést. 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megnyitja a nyolcadik napirendi pontot 

(Érdekképviseleti és szolgáltatásfejlesztési aktualitások). 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy újra napirendre került a 

Diákváros, amely kapcsán a választmányi tagokat delegáló intézmények 

EHÖK elnökeivel tárgyaltak a Minisztériumban. A jelenlegi információk 

szerint 12 és 20 ezer fő közötti hallgató befogadására lesz képes. A jelenlegi 

tervek szerint 2026-ban lenne alapkőletétel, az első szakaszok megnyitása 2-

3 éven belül lehetséges. Érdekképviseleti oldalon megfogalmazódott és a 

Minisztérium irányába továbbítva lett, hogy milyen szolgáltatások 

legfontosabbak egy hallgató számára. Blokkos rendszeres kialakítása 

várható, nagyrészt 2-3 ágyas szobákkal, amely téren cél, hogy inkább a két 

fős szobák felé mozduljon el az arány. A Minisztérium és a HÖOK álláspontja 

megegyezik abban, hogy a magyar hallgatók aránya el kell érje a 70 



 

 

százalékot. A témába becsatornázható lesz a hallgatói kosárral kapcsolatos 

kutatás, amit Dominik és Virág végez. Kéri az intézményi képviselőket, hogy 

az egyetemvezetőkkel való megbeszéléseken folyamatosan jelezzék a 

lakhatási helyzet problémáit és igyekezzenek tudatosítani a fejlesztések 

szükségességét. Mindenképp szükséges a normatívaemelés és az 

ösztöndíjak reálértékenék növelése is, a HÖOK elvárása a normatíva 

duplázása és inflációkövetővé tétele. 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a sukorói Ifjúsági Központ 

gondolata amiatt született meg, hogy Zánka és Fonyódliget mellett legyen 

más, minőségi szálláshely, amit a hallgatók igénybe tudnak venni 

gólyatáborok és egyéb ifjúsági rendezvények céljából. A központban 600 fő 

mobilházakban való elszállásolására lenne lehetőség, valamint lenne egy 

központi rendezvénytér, 2500-3000 fős befogadóképességgel. A 

mobilházak lényege, hogy mélyépítés nem történik, a mobilházak pedig 

amortizáció esetén cserélhetőek. A tervek 2019-re készültek el, 2021-ben 

pedig már kormányhatározat is született. 2024 végén az ÉKM kiemelt 

beruházási szintre emelte a folyamatot. Helyi szinten van ellenállás a projekt 

kapcsán, de a HÖOK és az EFOTT párbeszédre törekszik a civilekkel. A 

projektről a vezetőképzőn Maszlavér Gábor részletesebb tájékoztatót fog 

tartani. A következő időszakban pedig részletesebben fogunk beszélni a 

hallgatói életutat támogató programról, vagyis a HÉT-ről is. Ennek célja egy 

olyan hálózat létrehozása, amely a felvételi időszaktól egészen az alumni 

időszakig végigkíséri a hallgatókat, összefogja céljaikat, elvárásaikat és ezt 

igyekszik összhangba hozni az intézményekkel és az oktatásirányítással, 

valamint piaci szereplőkkel is.  

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e bárkinek 

kérdése. Kérdés hiányában megnyitja a kilencedik napirendi pontot 

(Tájékoztató a HÖOK Kft. és az EFOTT programjairól). 



 

 

 

Budai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az EFOTT-on 790 forint lesz 

a korsó sör ára. A sör mellett viszont a legtöbb ital ára szintén csökkenni fog. 

Zenei oldalon két nagy fejlesztés lesz: a Techno Stage és egy diszkóhelyszín. 

A Hero rendszer az elmúlt két évben nem működött jól, idén ez jutaléki 

rendszerrel fog működni, valamint idén is lesz hökös bérlet a fesztiválra. A 

promótálás ösztönzésére az EFOTT Kft. támogatni fogja azon 

intézményeket, akik ebben a legeredményesebbek, például vezetőképző 

díjának átvállalásával. Hamarosan meg lehet majd rendelni gólyatáborokra, 

bálokra és egyéb rendezvényekre is a Darts kitelepülést. Az Education a két 

pavilonos elrendezésnek szervezői és részvevői oldalról is nagyon pozitív 

fogadtatása volt. Az Év oktatója szavazás aktívan zajlik, már húszezer fölött a 

kitöltők száma. A WinterBreak részvételi száma megegyezett a tavalyival, 

viszont a sítáborok jelenleg erős leszállóágban vannak a gazdasági helyzet 

miatt. Felmerült a helyszínváltoztatás is, azonban az osztrák sípályák nagyon 

drágák. A Freeze fesztiválon sikerült egy 15%-os bővülést elérni, tavaly a 

Corvinus volt az egyik nap házigazdái, azonban erre minden egyetemnek 

van lehetősége, aki nyitott erre, az keresse fel őt.  

 

Dr. Ábrahám Tamás: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e bárkinek 

kérdése. Kérdés hiányában megnyitja a tizedik napirendi pontot (Egyebek). 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a Több lett? Maradhat! 

kampány jelentkezési határideje 24-én jár le. Ezt követően reflektál a nyolc 

nem szavazatra, amit beszámolójára kapott és kifejti, hogy nem a 

beszámolója nem megszavazásával van problémája, hanem azzal, ha ez 

elnökségi tagot adó intézménytől érkezik érdemi kommunikáció és a 

problémák megnevezése, kérdés és hozzászólás nélkül.  

 



 

 

Dr. Ábrahám Tamás: Ismét megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e bárkinek 

hozzászólása. Hozzászólás hiányában felhívja a résztvevők figyelmét, hogy az 

ülés lezárását követően közösen koszorúzzák meg a MEFESZ-emlékművet, 

majd az épület előtt fog elkészülni a csoportkép. Ezt követően tájékoztatja a 

Közgyűlést a délutáni és esti szabadidős programlehetőségekről.  

 

Eszterhai Marcell: Megköszöni a szervezést az SZTE EHÖK-nek és kér 

mindenkit, hogy induljon el a koszorúzásra. Lezárja az ülést. 

 

Jegyzőkönyvet készítette:  

 

Pintér Sándor Benedek 
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József Attila Tanulmányi és Információs Központ
6722 Szeged, Ady tér 10.

IntézménylKar Név Aláírás

—‚-$~2~ L)~(L

171Öc21(

?2/ ~

~A~bzM
7-

$ZtE ~ ~UTA L_rE-~C

Otr’v’ D

r’-~c~~ ~
L k-~’~ ~

D~ ~4ű0J& D~-~i
i~/~~( ~

~ÖLJ

IJ~-4 i~r~e&
)ytr~cc’~ [~c~wr~

~V~( ~

iW~~ )~-~

~ ~DOP\~

J
(-

-‘

‚V

-

Ui’.’

y

• 1095 Budapest, Soroksári Út 48. info@hook.hu



HÖOK f Hallgatói ÖnkormányzatokOrszágos Konferenciája

Je enléti ív

HÖOK Közgyűlés

Közgyűlés ideje: 2025. február 22.10:00
Közgyűlés helye: Szegedi Tudományegyetem

József Attila Tanulmányi és Információs Központ
6722 Szeged, Ady tér 10.

Intézmény/Kar Név Aláírás

~ - PS2€’ ‘1~ ‚r~J

-~~TE fO ~( k16 Ál ~E

• 1095 Budapest, Soroksári Út 48. ~ info@hook.hu


